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Inleiding  
 

Op 14 februari 2019 heeft de gemeenteraad de Kadernota integrale veiligheid 2019-2022 vastgesteld. Dit 
plan beschrijft het meerjarig veiligheidsbeleid van de gemeente Bunnik en laat zien welke thema’s, doelen 

en aanpak zijn gekozen voor de periode 2019-2022. Dit plan kent 5 prioriteiten, namelijk: 

 

- Diefstal vanaf/uit personenauto’s 

- Woninginbraak 

- Fietsendiefstal 

- Persoonsgerichte Aanpak (PGA) 
- Ondermijning  

 

Aanpak 

Jaarlijks stelt het college van burgemeester en wethouders een uitvoeringsplan integrale veiligheid op. In 

dit jaaruitvoeringsplan worden de in de kadernota integrale veiligheid benoemde prioriteiten met 

bijbehorende doelstellingen nader uitgewerkt. Voorliggend plan voorziet hierin voor 2022. Het is niet het 

doel van dit jaaruitvoeringsplan om uitputtend te zijn in de werkzaamheden per onderwerp. Veelal is dat 

ook afhankelijk van wat er op een zeker moment speelt in de gemeente. Dit jaaruitvoeringsplan is dan 
ook niet “in beton gegoten” en is derhalve aan te passen op basis van nieuwe inzichten en relevante 

(landelijke) ontwikkelingen. Jaarlijks wordt via een raadsinformatiedocument over de behaalde resultaten 

gerapporteerd aan de raad. Recent heeft u deze met betrekking tot 2021 ontvangen. 

 

In het eerste kwartaal van 2020 heeft de verspreiding van Covid-19 zich in Nederland gemanifesteerd. 

Team Openbare Orde en Veiligheid (Team OOV) vervult een faciliterende en coördinerende rol in de 

interne crisisorganisatie, maar daarnaast heeft Covid-19 net als in 2020 ook in 2021 een enigszins 

negatief effect gehad op de jaarplanning. Vandaar ook, dat een aantal prioriteiten zijn doorgeschoven 
naar 2022.  

 

Korte terugblik 2021  

In 2021 is het totaal aantal geregistreerde misdrijven in Bunnik met -18% afgenomen ten opzichte van 

2020. Deze daling van de geregistreerde criminaliteit is gunstiger dan de gemiddelde ontwikkeling in de 

regio (-10%). Omdat Bunnik een relatief kleine gemeente is, kunnen procentuele stijgingen en dalingen 

echter snel groot zijn. Vanzelfsprekend hebben ook de coronamaatregelen invloed op de 
criminaliteitscijfers. De avondklok in de eerste maanden van 2021 en de lockdown in december zorgen 

voor een afname van de totale geregistreerde criminaliteit. Tevens is er al langer een trend zichtbaar 

waarin traditionele criminaliteit daalt. Deze daling komt terug in de registraties van veelvoorkomende 

criminaliteit. Mede door corona is digitalisering in de samenleving in een versnelling terechtgekomen, 

waarbij de beveiliging tegen deze vorm van criminaliteit niet in hetzelfde tempo is meegegroeid. Daar 

waar er in 2020 sprake was van een grote stijging van jeugdoverlast, is dit in 2021 enigszins beperkt met 
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een daling van -21%. Alhoewel de stijging ten opzichte van 2019 (van 37 naar 114) nog steeds significant 

te noemen is, is dit waarschijnlijk een gevolg van corona. Enerzijds zijn jongeren meer thuis en dus 

aanwezig op straat, anderzijds werken inwoners veelal thuis waardoor zij eerder melden. 
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2. Prioriteiten 2022 
 

2.1 Diefstal vanaf/ uit auto’s  
 

Doel  

In het integraal veiligheidsplan is de volgende doelstelling opgenomen als het gaat om auto-inbraken: 

Doel is het aantal diefstallen vanaf / uit auto’s te reduceren met 20% ten opzichte van 2017. Dit betekent 

74 aangiften of minder in 2022 ten opzichte van de 92 in 2017. In 2021 zijn er 55 aangiften geweest. Dit 

is een significante afname ten opzichte van de 155 diefstallen in 2018, 121 diefstallen in 2019 en de 68 

diefstallen in 2020. In 2022 is de ambitie de in 2019 gestarte integrale samenwerking met de gemeente 
Utrecht als privaatrechtelijk eigenaar van de landgoederen, de boa’s en de politie verder te intensiveren 

om de ingezette daling te versterken. De focus zit vooral op preventie, samenwerking en 

gedragsverandering met als doel het aantal auto-inbraken te doen afnemen. Auto-inbraken lijken over 

het algemeen een geringe impact te hebben op de slachtoffers, echter doordat er relatief veel auto-

inbraken worden gepleegd in een klein gebied ontstaat er naast objectieve onveiligheid ook subjectieve 

onveiligheid. Auto-inbraken zijn lastig te voorkomen en te bestrijden. Dat komt doordat: 

 

- Auto-inbraken gepleegd worden door een onbekende dadergroep, vaak ook jeugdige daders. Er 
is een normvervaging zichtbaar waardoor auto-inbraken een instapdelict kunnen worden. 

- Burgers zich onvoldoende bewust zijn van de kans op auto-inbraak en bieden autokrakers 

daardoor regelmatig gelegenheid door waardevolle goederen en draagbare elektronische 

apparatuur in hun auto achter te laten.  

- De gemakkelijke heling van dergelijke goederen en apparatuur het stelen van deze buit bevordert. 

- Burgers onvoldoende alert reageren op verdachte situaties/ personen. Burgers hebben nog te 

veel schroom 1-1-2 hiervoor te bellen.  

- Odijk en Bunnik zijn direct gelegen naast de A12. Het is daardoor gemakkelijk voor criminelen om 
“hun slag te slaan” en snel te vertrekken. Dat zien we bijvoorbeeld bij clusters van auto-inbraken 

binnen een etmaal, hetgeen duidt op mobiel banditisme. 

 

Gemeenten en politie blijven auto-inbraken integraal en gericht aanpakken, zowel preventief als 

repressief. 

 

Actie 
 

Preventief 

Om diefstallen vanaf / uit auto’s te voorkomen is het belangrijk om te communiceren over dit onderwerp en 

bewustwording te creëren. Daarnaast worden gesprekken gevoerd met de betrokken partners inclusief 

ondernemers, op de locaties waar diefstallen vanaf / uit auto’s het vaakst voorkomen om te bezien welke 

preventieve maatregelen de ondernemers ook zelf kunnen nemen. Ook blijven wij de rol van inwoners bij 
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het voorkomen van criminaliteit stimuleren. Dat gebeurt door een-op-een contacten, maar ook door 

informatievoorziening vanuit gemeente en politie. Een voorbeeld van deze informatievoorziening is een 

zogeheten meldkaart. Hierop zal overzichtelijk worden weergegeven wanneer er voor welke situatie contact 

gezocht kan worden met een bepaalde instantie of hulpdienst. Deze meldkaart is in ontwikkeling en zal 

naast deze praktische informatie tevens meer context bieden voor het bellen van 112 bij verdachte situaties. 

 

Repressief 

Het oppakken van daders en daarmee een daling bewerkstelligen in het aantal gepleegde diefstallen vanaf 

/ uit auto’s is de kern van de repressieve aanpak. In deze aanpak is de samenwerking tussen de gemeente 

en politie belangrijk. Om de kans op een heterdaad situatie te vergroten vindt er extra toezicht plaats door 

politie en vanuit de gemeente door de boa’s. Extra aandacht wordt daarbij gegeven aan de locaties alwaar 

de meeste auto-inbraken plaats vinden, namelijk de parkeerplaatsen rondom de landgoederen te Bunnik.  

Er wordt bezien welke rol toezicht en handhaving vanuit de gemeente Bunnik heeft en nog extra zou kunnen 

hebben, ten opzichte van de gebiedsverantwoordelijke boa’s vanuit de gemeente Utrecht. Ook de 

dadergerichte aanpak via de Persoonsgerichte Aanpak (PGA) zal een positieve bijdrage leveren.  
 

2.2 Woninginbraken 
 

Doel 

In het integraal veiligheidsplan is de volgende doelstelling opgenomen als het gaat om woninginbraken: 

Het aantal geregistreerde aangiften van woninginbraken bij de politie met 20% te reduceren ten 

opzichte van 2017. Dit betekent maximaal 26 woninginbraken in het jaar 2022 ten opzichte van 32 in 

2017.  

In 2021 zijn er 21 aangiften geweest. Dit is een gewenste daling die past in het landelijke beeld. 

Vanwege Covid-19 heeft echter een groot aantal inwoners thuis gewerkt waardoor er sprake lijkt te zijn 

van een causaal verband. Het is in 2021 wederom niet mogelijk geweest om een patroon te ontdekken 

in de locaties van de inbraken zodat het niet mogelijk is om expliciet een hotspot te benoemen. In 2022 

zullen de locaties waar inbraken plaatsvinden worden gemonitord en waar mogelijk wordt door de politie 

een analyse uitgevoerd. Het gebied is groot; de kans dat de politie een inbreker op heterdaad aanhoudt is 

daardoor klein. De ogen en oren en 1-1-2-meldingen door burgers zijn hard nodig! Meldingen leiden vaak 
tot succesvolle aanhoudingen van verdachten en veroordelingen. Gemeenten, politie en Openbaar 

Ministerie zullen woninginbraken integraal en gericht moeten blijven aanpakken, zowel preventief als 

repressief. Alertheid blijft geboden; woninginbraak heeft immers een grote impact op de slachtoffers. Het 

is bovendien een hardnekkige, moeilijk aan te pakken vorm van criminaliteit. Dat komt doordat: 

 

- Woninginbraken gepleegd worden door een groep daders, vaak ook jeugdige daders. Er is een 

normvervaging zichtbaar waardoor woninginbraken een instapdelict kan worden. 

- De hedendaagse buit (smartphones, tablets, sieraden etc.) ruim voorhanden, waardevol, klein en 
goed te verhandelen is. Gemakkelijke heling bevordert het stelen van deze buit. 
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- Burgers zich onvoldoende bewust zijn van de kans op woninginbraak en bieden inbrekers 

daardoor regelmatig gelegenheid door bijv. ramen en deuren niet goed af te sluiten, hun huis een 

onbewoonde indruk te geven en/of kostbaarheden in het zicht te laten.  

- Burgers onvoldoende alert reageren op verdachte situaties/ personen. Burgers hebben nog te 

veel schroom 1-1-2 hiervoor te bellen. Dat mag echt, sterker nog, het is noodzakelijk. Anders 

kunnen woninginbrekers ongestoord hun gang gaan. 

 
Actie 
 

Preventief 

Er zijn verschillende WhatsApp groepen actief in de gemeente Bunnik. De bewoners in deze groepen zijn 

alert op de veiligheid en leefbaarheid in hun wijk en willen daar actief een bijdrage aan leveren. Zij geven 

gericht door wat ze tegenkomen aan elkaar, aan de politie en aan gemeente. Daarnaast blijven wij de rol 

van inwoners bij het voorkomen van criminaliteit stimuleren. Dat gebeurt ook hier door een-op-een 

contacten, maar ook door informatievoorziening vanuit gemeente en politie door bijvoorbeeld het aanbieden 
van workshops en trainingen op het gebied van het herkennen van verdacht gedrag. Bewoners worden 

daarnaast gestimuleerd zich aan te melden bij Burgernet en er wordt gericht een brief verspreid onder 

woningeigenaren als blijkt uit analyse dat een bepaald gebied nadrukkelijk naar voren komt als risicogebied 

voor woninginbraken. Er worden via (sociale) media preventietips gegeven en een frequente inzet van de 

tekstkar zorgen voor bewustwording. Daarnaast is het mogelijk bij de politie een mobeye te lenen. Een 

mobeye is een mobiel inbraakalarm dat lijkt op een mobiele telefoon met een camera. Het apparaat kan in 

huis worden gelegd tijdens een vakantie en reageert op beweging en warmte. De mobeye zal middels een 

online formulier bij de politie kunnen worden aangevraagd en aan de inzet hiervan zal ook in 2022 meer 
aandacht geschonken worden. 

 

Tevens wordt bezien wat de mogelijkheden zijn tot het ondersteunen en faciliteren van het opzetten van 

een digitaal platform alwaar allerhande informatie verkrijgbaar is als het gaat om veiligheid. Er wordt expliciet 

gekeken naar hoe de gemeente de burger kan ondersteunen in het nemen van initiatieven op het gebied 

van veiligheid, zoals het verder opschroeven van het aantal Whatsappveiligheidsgroepen maar ook het 

beter inzichtelijk maken waar bepaalde veiligheidsvraagstukken – die een burger heeft – het beste 
neergelegd kunnen worden. Het opzetten van een dergelijke website waar alle informatie gevonden kan 

worden, en waar eveneens preventieprogramma’s en -acties vanuit de gemeente gedeeld kunnen worden 

is een ambitie voor 2022. 

 

Repressief 

Het verzamelen van gerichte informatie die bijdraagt aan het oppakken van daders en daarmee een daling 

bewerkstelligen in het aantal woninginbraken is kern van de repressieve aanpak. In deze aanpak is de 

samenwerking tussen de gemeente en politie belangrijk, maar ook bewoners kunnen een grote rol spelen 
als deelnemer van Burgernet of als actief lid van een Whatsappveiligheidsgroep. De gemeente blijft 
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Burgernet en de WhatsApp groepen derhalve faciliteren. Tevens zal de dadergerichte aanpak via de 

Persoonsgerichte Aanpak (PGA) een positieve bijdrage gaan leveren. 
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2.3 Persoonsgerichte aanpak (PGA) 
 

Doel 

Het doel van de PGA is om criminaliteit en ernstige overlast bij de bron aan te pakken om zodoende nieuwe 

aanwas te voorkomen en recidive te verminderen. Complexe en keten overstijgende casuïstiek (de 

zogenoemde Top X) wordt aangepakt onder coördinatie van het Veiligheidshuis Regio Utrecht (VHRU). In 

de gevallen dat het voor het Veiligheidshuis (nog) niet, of niet meer mogelijk is om een persoonsgerichte 
aanpak in te zetten en een dergelijke aanpak wel noodzakelijk wordt geacht, wordt er lokaal een 

persoonsgerichte aanpak (PGA) ingezet. Binnen de lokale PGA werkt de gemeente Bunnik samen met 

ketenpartners (onder andere de politie, woningbouwcorporaties, Regionale Sociale Dienst en de 

Reclassering) om het gedrag en de problematiek van inwoners te analyseren en aan te pakken. De aanpak 

is erop gericht om overlast en de kans op recidive terug te dringen door het gedrag van de betreffende 

inwoner positief te beïnvloeden en hem of haar zo nodig te ondersteunen bij de aanpak van problemen op 

verschillende leefgebieden. De betreffende inwoner zelf en ook leden uit zijn of haar netwerk worden hierbij 

actief betrokken. 
 

Actie 
In 2020 heeft Bunnik de mogelijkheden verkend om ter ondersteuning van het werkproces een AVG proof 

PGA-ICT-Systeem aan te schaffen. Vanwege Covid-19 is de implementatie doorgeschoven naar medio 

2022.  

 

2.4 Ondermijning  
 

Doel 

Doel is dat de gemeente meer zicht krijgt op georganiseerde en ondermijnende criminaliteit in de gemeente. 
Overheden leveren in gezamenlijkheid inspanning tegen criminele ondermijning van de samenleving. Daar 

waar de onderwereld aan de bovenkant raakt en verwevenheid dreigt, worden economische sectoren de 

rechtsstaat en de sociale cohesie aangetast. Dit vraagt om een georganiseerde overheid door een 

geïntegreerde, probleemgerichte aanpak met strafrechtelijke, fiscale en bestuurlijke instrumenten. In 2020 

is het lokaal ondermijningsoverleg verder geïmplementeerd wat in 2021 voortgezet is. De in eerste instantie 

voor 2020 geplande integrale controles met de focus op autobedrijven zijn als gevolg van Covid-19 

verplaatst naar 2021. Hiervan is één integrale controle verder doorgeschoven naar maart 2022. Het doel is 

om elk kwartaal een integrale controle te houden. Er zal in de aanloop naar deze controledata bezien 
worden wat de beste focus is/ binnen welke branche de controle gehouden dient te worden.  

 

Veilig Buitengebied Bunnik 

Om meer zicht te krijgen wat zich, in negatieve zin, afspeelt in het buitengebied en om de leefbaarheid en 

veiligheid te vergroten, is in 2021 gestart met het project Veilig Buitengebied Bunnik. In dit project staat 

publiek private samenwerking centraal waarbij het CCV de procesbegeleiding voor zijn rekening neemt 
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gedurende een jaar waarna een convenant tussen verschillende actoren gesloten zal worden teneinde de 

ondermijnende criminaliteit zo veel als mogelijk voor te zijn. Door verruiming van subsidies vanuit het Rijk 

ten behoeve van dit project, is ruimte voor continuering van Veilig Buitengebied Bunnik in 2022.  

 

Buitengebied in Kaart 

Naast Veilig Buitengebied Bunnik loopt het project Buitengebied in Kaart. Door grote hoeveelheden 

gemeentelijke data en geo-informatie te ontsluiten en te (laten) berekenen wordt – in samenwerking met 
het RIEC Midden-Nederland – een zogeheten gelegenheidskaart gemaakt. In deze kaart wordt platgezegd 

duiding gegeven aan de met kleuren aangegeven risico’s in het buitengebied. Bunnik neemt ambtelijk deel 

aan een werkgroep ‘Buitengebied’ om de geleerde lessen en valkuilen te kunnen delen in de regio en 

daarnaast tot een verbetering van het eigen project te kunnen komen.  

 

Bestuurlijke weerbaarheid 

Het is van belang dat de gemeente Bunnik weerbaar is; een weerbaar bestuur en ambtelijke organisatie 

zijn essentieel in de aanpak van ondermijning. In 2021 is een weerbaarheidsscan door het RIEC Midden-
Nederland uitgevoerd. De aanbevelingen vanuit deze scan voor de gemeente Bunnik zijn ondergebracht bij 

vier thema’s, te weten:  

 

1. bewustwording 

2. organisatie inrichting & informatiepositie 

3. beleid & handhaving 

4. integriteit en veiligheid 

  
Hoewel volgens deze scan de gemeente Bunnik ruim voldoende tot goed op alle thema’s scoort, zullen een 

aantal aanbevelingen uit dit rapport worden overgenomen en worden uitgevoerd in 2022.  

 
Actie  
Het organiseren en houden van tenminste vier integrale controles. Daarnaast is een eerste bijeenkomst 

voor bewoners en (agrarische) ondernemers in het buitengebied reeds gepland en zullen andere 

informatieavonden – gericht op voorkomen en herkennen van ondermijnende criminaliteit – 
georganiseerd worden. Na het succesvol doorlopen van de te nemen stappen binnen het project Veilig 

Buitengebied Bunnik zal een certificaat en een eerste veiligheidsster ontvangen worden. Het ontvangst 

nemen hiervan wordt breed gedeeld via de (sociale) media. Samen met informatie van politie en andere 

netwerkpartners zullen op basis van de genoemde gelegenheidskaart, vanuit het project Buitengebied in 

Kaart, gerichte controles plaats gaan vinden.  

 

In 2020 is Bunnik aangesloten bij Meld Misdaad Anoniem (MMA). Het aantal meldingen dat binnenkomt 

via dit kanaal is gering. Echter, gelet op de lopende projecten en geplande ondermijningsbijeenkomsten 
is het opportuun om het anoniem kunnen melden van misdaad te blijven faciliteren. Derhalve wordt de 

samenwerking met MMA in 2022 voortgezet. Met ingang van 2021 vervult Team OOV de functie van 
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interne Bibobcoördinator. Daar waar eerder gekozen is de vakafdelingen zelf verantwoordelijk te laten 

zijn voor het afhandelen van aanvragen op grond van Wet Bibob is er nu voor gekozen hier meer sturing 

aan te geven vanuit OOV. Begin 2022 staat een (door maatregelen uitgestelde) interne bijscholing 

gepland welke in het teken van de Wet Bibob zal staan.  

 
Cybercrime 
 

Doel 

Het doel bij de aanpak van cybercrime is door middel van voorlichting en inzet van projecten 

bewustwording te creëren bij de inwoners van de gemeente Bunnik, waardoor deze minder snel 

slachtoffer worden van cybercrime. Er zijn diverse vormen van criminaliteit waarbij vermogens- en 

levensdelicten wellicht het meeste tot de verbeelding spreken. Er is echter een duidelijke stijging 

waarneembaar van het aantal slachtoffers van cybercriminaliteit. Landelijk stijgen deze cijfers en ook 

binnen de gemeente Bunnik wordt bij de politie meer aangifte gedaan van deze vorm van criminaliteit.  

 
Landelijke trend 

Volgens de Veiligheidsmonitor van het Centraal Bureau voor de Statistiek (CBS) werd in 2019 13% van 

de Nederlandse bevolking slachtoffer van cybercrime. In deze monitor wordt ook teruggekeken naar 2012 

en 2017 waarin respectievelijk 12,1% en 11% slachtoffer van cybercrime werd.  

 

Gemeentelijke trend 

De politie van het basisteam Zeist/Bunnik/Leusden/Woudenberg registreert aangiften van misdrijven 

onder een zogeheten maatschappelijke klasse. Cybercriminaliteit wordt bij de politie via verschillende 
maatschappelijke klassen vastgelegd, vanwege de aard van het delict en het daarmee samenhangende 

wetsartikel. Toch is hieruit duidelijk geworden dat waar in 2019 slechts één aangifte is geregistreerd van 

cybercrime, dit aantal in 2020 reeds is gestegen naar 16. In 2021 bleek dit zelfs 24 te zijn. Reden te meer 

om hier op adequate wijze op in te spelen.  

 

Actie 
Het realiseren van bijeenkomsten of trainingen om bewustwording te creëren van digitale veiligheid, bij 
de inwoners van Bunnik. Concreet wordt ingezet op het geven van voorlichting aan kwetsbare 

doelgroepen zoals bijvoorbeeld senioren. Ook is Bunnik in 2021 van start gegaan met het project 

Hackshield. Dat is een samenwerkingsverband tussen de makers van de applicatie Hackshield, politie en 

gemeenten waarbij gebruik wordt gemaakt van een app om kinderen spelenderwijs om te vormen tot 

zogeheten cyberagents. Door interactief deel te nemen aan verschillende levels binnen de app en door 

de competitie aan te gaan met kinderen uit andere nabije gemeenten, zullen zij in hoge mate digitaal 

geletterd worden. Hierdoor zullen zij in de toekomst minder snel slachtoffer worden van cybercrime. 

Bijkomend positief neveneffect is dat de kinderen hun ouders en grootouders kunnen voorzien van 
handvatten om te voorkomen dat ook zij slachtoffer worden van cybercrime. Inmiddels hebben al meer 

dan 100 gemeenten zich bij dit initiatief aangesloten waarbij meer dan 60.000 kinderen zijn omgevormd 
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tot cyberagent. In mei 2021 vond een huldiging van de beste cyberagents van deze gemeente plaats. 

Vanwege het positieve effect dat het op de kinderen heeft, en daarbij (hoewel nog niet kwantificeerbaar) 

het positieve effect op het aantal slachtoffers van cybercrime, is besloten om de samenwerking met 

Hackshield voort te zetten in 2022. Er gaan ten minste twee activiteiten voortvloeien uit deze continuering 

waarbij ingezet wordt op een zogeheten battle tussen de verschillende basisscholen binnen de gemeente.  

 

Business continuïteit  
Hackers proberen steeds vaker bij bedrijven en overheidsorganisaties binnen te dringen om gegevens te 

ontvreemden of systemen te gijzelen zoals bij gemeente Hof van Twente. Echter, niet alleen hackers, 

maar ook bijvoorbeeld een brand in het gemeentehuis kan leiden tot stagnatie in de gemeentelijke 

dienstverlening terwijl het uitgangspunt is dat de dienstverlening ten allen tijden binnen de wettelijke 

termijnen wordt uitgevoerd. 

 

Actie 
Het opstellen van een business continuïteitsplan.  
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3. Overige veiligheidsthema’s  

 
3.1 Zorg en Veiligheid  
In zijn algemeenheid wordt ook in 2022 de focus verder gelegd op het (nog) meer verbinden tussen zorg en 

veiligheid. Zowel intern als extern. Ook wordt blijvend geïnvesteerd in het onderhouden van een goede 

samenwerkingsrelatie met omliggende gemeenten en de betreffende ketenpartners.  

 

3.1.1 Wet verplichte GGZ 

Op 1 januari 2020 is de Wet verplichte GGZ (Wvggz) in werking getreden. In deze wet zijn nieuwe taken, 

verantwoordelijkheden en bevoegdheden voor gemeenten opgenomen die op een deugdelijke manier 
binnen gemeenten moeten worden ingevuld. In 2022 wordt  in “Zuidoost Utrecht verband” de voortgang 

gemonitord en bezien of aanpassingen noodzakelijk zijn.  

 

3.1.2 Preventie- en Handhavingsplan Alcohol 

In de raadsvergadering van 12 december 2019 heeft de raad het Preventie- en Handhavingsplan Alcohol 

Bunnik 2020-2023 vastgesteld. Het Preventie- en Handhavingsplan Alcohol (PHA) focust zich op het 

gemeentelijk terrein waar educatieve maatregelen en handhaving van de Alcoholwet elkaar versterken. In 

2022 wordt voornamelijk ingezet op regelgeving en handhaving. Doel is alle commerciële en para-
commerciële inrichtingen te onderwerpen aan een controle en naar aanleiding van eventuele 

geconstateerde overtredingen een handhavingstraject te starten. 

 

3.2 Fietsendiefstal 
In het integraal veiligheidsplan is de volgende doelstelling opgenomen als het gaat om fietsendiefstallen: 

Doel is het aantal geregistreerde aangiften van fietsendiefstal bij de politie in 2022 te reduceren met 25% 

ten opzichte van 2017. Dit betekent maximaal 28 fietsendiefstallen in 2022 ten opzichte van 37 in 2017. 

In 2021 zijn 16 fietsendiefstallen gepleegd, twee meer dan in zowel 2019 als 2020. Dit is een significante 
afname ten opzichte van de 37 en 31 fietsendiefstallen in respectievelijk 2017 en 2018. De voor 2020 

geplande weesfietsenactie en schouw bij het station van Bunnik is in 2021 daadwerkelijk uitgevoerd en 

wordt periodiek herhaald.  

 

3.3 Advies evenementen 
De gemeente Bunnik hanteert drie klassen van evenementen (A, B en C-evenementen). Bij alle 

evenementen waar dat nodig is adviseert Team OOV over aspecten die nodig zijn om het evenement veilig 
te laten verlopen. Deze advisering vindt altijd plaats in samenspraak met ketenpartners. Ook wordt bij C-

evenementen vooraf een veiligheidsschouw uitgevoerd. 

 
3.4 Oud en Nieuw 
De gemeente voert regie op de integrale voorbereiding van Oud en Nieuw. De inzet op deze feestdag wordt 

bepaald aan de hand van cijfers van voorgaande jaren. In vergelijking met veel andere gemeenten verloopt 
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Oud en Nieuw in Bunnik rustig. Dit komt onder andere door de vroegtijdige inzet van gemeente, 

jongerenwerk en politie.  

 

3.5 Toezicht en handhaving  
Met ingang van 1 januari 2020 is Bunnik een samenwerking aangegaan met gemeente Utrechtse 

Heuvelrug voor wat betreft de inzet van buitengewoon opsporingsambtenaren. Uitgangspunt is een 

samenwerking op basis van gelijkwaardigheid en flexibiliteit waarin lokaal maatwerk altijd voorop staat. De 
boa’s vormen de ogen en oren van de verschillende ambtelijke diensten, spelen in op de situatie zonder 

de context en (bestuurlijke) belangen uit het oog te verliezen. Simpelweg repressief handhaven is 

nadrukkelijk niet het uitgangspunt. Gestreefd wordt door onderling contact en begrip de leefbaarheid en 

veiligheid in de woon- en leefomgeving duurzaam te verbeteren.  

 
3.6 Senioren en veiligheid 
Zoals eerder reeds aangegeven vormen senioren een kwetsbare doelgroep daar waar het cybercrime 

betreft. Daarom wordt ook in 2022 op dit thema met name ingezoomd op wat er voor de senioren aan 
acties gehouden kunnen worden. Acties zullen voornamelijk gericht zijn op preventie- en 

informatieavonden. De ervaring vanuit 2021 leert dat deze leeftijdsgroep weliswaar breed 

vertegenwoordigd is in onze gemeente, maar zich niet als zodanig identificeert. Maatregelen en 

communicatie die spreken over ‘senioren’ worden kennelijk niet door deze doelgroep ontvangen. Er wordt 

op zoek gegaan naar een alternatieve manier van informatie brengen tot deze groep.  Het voornemen uit 

2021, om inwoners die de leeftijdgrens van 65 bereiken geautomatiseerd een actuele informatiebrief, -

folder of -krant toe te sturen omtrent het onderwerp (digitale) veiligheid, is niet tot uitvoer gekomen; er zal 

in 2022 opnieuw gekeken worden naar deze mogelijkheid.  
 

3.7 Opstellen gezamenlijk integraal veiligheidsplan 
Het huidige integraal veiligheidsplan van Bunnik kent een looptijd tot en met 2022. Dit betekent dat dit jaar 

de aanzet wordt gegeven voor een nieuw integraal veiligheidsplan voor de beleidsperiode 2023-2026. Het 

Politie basisteam ZBLW bedient vier gemeenten: Zeist, Bunnik, Leusden en Woudenberg. In de afgelopen 

periode legde iedere gemeente met een eigen integraal veiligheidsplan beslag op de beschikbare 

politiecapaciteit. Vier integrale veiligheidsplannen betekende ook een veelheid aan prioriteiten en dus 
versnipperde inzet. Bovendien houden criminelen zich niet aan gemeentegrenzen en bewegen zich door 

het gebied heen. Daarom kiezen de vier gemeenten nu voor een gezamenlijk integraal veiligheidsplan op 

basisteamniveau. Door gemeentegrensoverschrijdend samen te werken met een gezamenlijk gedragen 

aanpak, maken we strafrechtelijk en bestuurlijk een vuist in de richting van criminelen.  

 
3.8 Mensenhandel 
Mensenhandel is een ernstige vorm van georganiseerde, ondermijnende criminaliteit die ook speelt in de 

regio Midden-Nederland. Vanwege de grote impact van mensenhandel op slachtoffers is het zaak dat 
gemeenten deze vorm van uitbuiting zoveel mogelijk terugdringen of voorkomen. Team OOV zal samen 

met het RIEC Midden-Nederland komen tot een quickscan om te beoordelen waar we als gemeente staan 
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als het gaat om deze problematiek. Vanuit dit vertrekpunt zal het RIEC Midden-Nederland adviseren in 

eventueel te nemen maatregelen. Het gezamenlijke doel hierbij is om de bestuurlijke aanpak van deze vorm 

van criminaliteit lokaal te versterken.  


